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Bij brief van 14 juni 2018, ingekomen op 14 juni 2018, heeft u namens de CU-

SGP en CDA fracties schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Klopt het dat de subsidieregeling drugsdumpingen per 1 september afloopt 
en kosten voor het opruimen van de dumpingen in 2018 niet meer voor 
vergoeding in aanmerking komen? 
Antwoord: Ja. 

 

2. Op welk wijze heeft u hier de gemeenten, terreinbeheerders en de 
samenleving over geïnformeerd? 

Antwoord: In 2 persberichten en in een brief hebben wij de gemeenten, 

waterschappen en terreinbeheerders ervan op de hoogte gesteld, dat dit jaar 

het 3-jarige convenant uit 2015 tussen het Rijk en de Provincies afloopt. 

Daarnaast zijn de partners, die dit aangaat, in de verschillende overleggen en 

contacten hierover geïnformeerd.     

 

3. Hoeveel dumpingen hebben er tot nu toe in 2018 plaatsgevonden? Kunt u 
een indicatie geven van de opruimkosten die gemoeid waren bij het opruimen 
van deze dumpingen? 

Antwoord: Nee. De dumplocaties worden door de politie in periodieke 

rapportages geregistreerd. De eerstvolgende rapportage over de 1e helft van 

2018 verwacht de politie in juli te publiceren. Hierin worden alleen de 

dumplocaties gerapporteerd. De kosten van het opruimen worden hierin niet 

bijgehouden.    
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4. Ziet u met ons het gevaar van het niet meer hebben van een adequate 
vergoedingsregeling waardoor grondeigenaren het spul eigenhandig gaan 
verwijderen zodat ze niet voor de opruimkosten hoeven te draaien?  
Antwoord: Ja.   

 

5. Bent u bereid om de regeling ook voor het lopende jaar overeind te 
houden, desnoods vanuit eigen provinciale middelen? 

Antwoord: In het najaar als de aanvragen over 2017 bekend zijn kunnen wij 

zien wat het restant van de rijksmiddelen is, die in 2015, 2016 en 2017 aan 

onze provincie zijn toebedeeld. Dan is te zien of deze resterende middelen 

voor een verlenging van onze provinciale subsidieregeling zouden kunnen 

worden ingezet.  

 

Wij vinden het daarbij teleurstellend om te moeten constateren, zoals uit de 

recente beantwoording van vragen van het Tweede-Kamerlid Stoffer blijkt, dat 

de Staatssecretaris voor Milieu geen structurele subsidieregeling wil treffen. De 

Staatssecretaris wil vanuit het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat niet 

verder gaan dan om samen met de andere ministeries en provincies de 

financiële en juridische mogelijkheden voor een structurele 

financieringsoplossing te verkennen.  

 

6. Bent u bereid om particulieren een 100% vergoeding te geven van de 
opruimkosten en deze vergoeding ook binnen 3 maanden na het maken van 
de kosten ook uit te keren? 

Antwoord: Wij zijn bereid om de resterende middelen na afloop van het 

convenant conform de huidige voorwaarden te gebruiken. Met het Rijk willen 

we verder praten over een structurele financieringsoplossing waarin de 

opruimkosten voor 100% worden vergoed.        

 

7. Herkent u dit geschetste beeld? 

Antwoord: Het beeld, dat de politie als gevolg van onvoldoende rechercheurs 

en capaciteit bij het NFI nog steeds te weinig prioriteit aan het forensisch 

onderzoek geeft, herkennen wij ook. In 2016 is in het rapport ‘Elke dump is 

een plaats delict’ van Politie en Wetenschap hiervoor aandacht gevraagd.    

 

8. Vindt u met ons dat bij elke dumping er sporenonderzoek ingesteld dient te 
worden om de pakkans van de criminelen te vergroten. 
Antwoord: Ja.  

 

9. Welke acties heeft u ondernomen en gaat u ondernemen om het 
sporenonderzoek naar dumpingen hoger op de prioriteitenlijst te krijgen? 

Antwoord: Over het stellen van opsporingsprioriteiten gaan wij niet. In de 

verschillende netwerken, waarin wij met het OM en de politie samenwerken, 

blijven wij hiervoor aandacht vragen.     
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10. Deelt u met ons de zorgen dat indien er toch geen regeling voor de 
opruimkosten zijn de aangiftebereidheid van grondeigenaren en daarmee de 
mogelijkheden voor onderzoek en de pakkans voor criminelen verminderd 
worden? 
Antwoord: Ja. 

 

11. Deelt u die zorgen met ons? 
Antwoord: Ja, zonder een regeling voor de opruimkosten verslapt de strijd 

tegen drugscriminaliteit en dumpingen. 

 

12. Welke acties gaat u ondernemen om de strijd tegen drugscriminaliteit en 
dumpingen op volle sterkte te blijven voeren? 
Antwoord: Wij blijven in samenwerking met politie, OM, gemeenten, 

waterschappen en terreinbeheerders acties ondernemen om de strijd tegen 

drugscriminaliteit en dumpingen vol aan te gaan. Dit gebeurt concreet binnen 

de netwerken Taskforce Brabant-Zeeland, de aanpak van ondermijning in het 

buitengebied, Samen tegen dumpen en Samen Sterk in Brabant. 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


